

Weekly Agenda (10) 18/11/2024 to 21/11/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- نتشرف بكم يوم السبت القادم 16 نوفمبر في لقاء أولياء الأمور مع المعلمين، ونود أن ننوه إلى النقاط التنظيمية التالية كي نستطيع خدمتكم جميعاً على أكمل وجه:
 - يبدأ الاجتماع الساعة 8 صباحاً وحتى الـ 2 بعد الظهر.
 - استراحة المعلمين للمرحلة الابتدائية ستكون من 11.30 إلى 12.00.
 - المدة المحددة لولي الأمر مع كل معلم هي 5 دقائق كحد أقصى، في حال احتاج ولي الأمر لوقت أطول يرجى ترك رقم الهاتف مع المعلم وسيقوم بالاتصال بكم لاحقاً في الوقت الذي يناسبكم. نرجو تعاونكم في هذه النقطة بشكل خاص لأنها نقطة أساسية في إنجاح تنظيم اليوم.
 - ننصح بالاطلاع على [مخطط توزيع أماكن المعلمين](#) المرفق كي تحددوا مخطط زيارتكم مسبقاً.
- يوم الأحد القادم 17 نوفمبر إجازة رسمية للمدرسة.
- يوم الثلاثاء القادم 19 نوفمبر يوم الرياضيات والعلوم لقسم البنات.

- We are pleased to welcome you next Saturday 16th November for our PTC (Parents-Teacher Conference), and we would like to point out the following organizational points so we can serve you well:
 - The meeting will start at 8 AM and will end at 2 PM
 - The specified time for parents to meet each teacher is a maximum of 5 minutes. If you need more time, please leave your phone number with the concerned teachers and they will contact you at a time that suits you. **We appreciate your cooperation on this particular point as it is essential for successfully organizing the entire day.**
 - PS Teachers' break time is from 11.30 till 12.00.
 - We recommend viewing the attached [map of teachers' distributions](#) so you can plan your visits in advance.
- Sunday, 17th of November, is an official school holiday.
- Math and Science Day for Girls section is next Tuesday 19th November.

Weekly Plans الخطط الأسبوعية

18/11/2024 to 21/11/2024	
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls

[End of Agenda]